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ZAPISNIK 

S 23. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

23. sjednica VMO Svilno održana je 21.09.2016. (srijeda) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renato Klovar, predsjednik VMO 
- Zoran Krndija, zamjenik predsjednika VMO 
- Kristina Mican, članica VMO 
- Vladimir Mišković, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Dean Barić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 22. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Distribuiranje pošiljaka - Hrvatska pošta – odustajanje od zahtjeva 
2. Sastanak sa mještanima - primjedbe 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 



AD 1 
 
Temeljem zaprimljene peticije mještana ulica Svilno, Grbaste i Tutnovo kojom se traži da 
se pošiljke adresirane za stanovnike navedenih ulica distribuiraju iz poštanskog ureda 
Čavle, a ne iz poštanskog ureda Rijeka kako je Vijeće MO Svilno zatražilo, predsjednik 
Vijeća predlaže da se odustane od zahtjeva i odluke Vijeća te da se zatraži od Hrvatske 
pošte da se pošiljke i dalje dostavljaju iz poštanskog ureda Čavle. 
 
Zaključak:    
Vijeće će  zatražiti od Hrvatske pošte da se pošiljke za mještane ulica Svilno, 
Grbaste i Tutnovo ponovo dostavljaju iz poštanskog ureda Rijeka. 
 

 

AD2 
 
Neposredno prije sjednice Vijeća Vijeće je održalo sastanak sa mještanima koji je bio 
prvenstveno planiran sa predstavnicima mještana, a zbog problematike dostave pošiljaka iz 
poštanskog ureda Rijeka. Na sastanak su došli i Josip Čargonja, Željko Čargonja, Tonica 
Čargonja, Sanjin Filipović, Darko Kamenar, Danko Čargonja, Sandra Grabar, Romano 
Žeželić, Vilko Čargonja, Stanko Čirjak, Zlatko Karlović, Alvin Grabar, Toni Miljuš, Neven 
Čargonja i Nikola Jovanović te su pojedinačno izrazili svoja nezadovoljstva. Vijeće je 
sagledalo sve probleme koje su mještani naveli te će poduzeti daljnje korake kako bi se 
udovoljilo mještanima.  
 

 gđa. Sandra Grabar je zatražila da se postave oglasne ploče na kojima bi se 
mještane obavještavalo o radu Vijeća te da vijeće prije donošenja odluka 
konzultira mještane 

 g. Josip Čargonja također navodi da nema dobre komunikacije između MO i 
mještana; traži da se orežu stabla iz privatnog posjeda u vlasništvu g. Romana 
Žeželića, a koja smanjuju vidljivost vozačima prilikom skretanja iz Ulice Svilno u 
Ulicu Tutnovo; da se postave ogledala u Ulici Tutnovo preko puta kbr. 102, da se 
postave bukobrani na Vijaduktu Svilno, da se ucrtaju pješački prijelazi, da se 
saniraju šahte od kanalizacije na glavnoj cesti budući su „upale“ 

 g. Vilko Čargonja ima primjedbu na neugodne mirise u ulici Tutnovo, a koji se šire 

iz poklopaca kanalizacijskih cijevi 

 

AD3 

 Predsjednik Vijeća obavijestio je članove da je Odjelu gradske uprave za razvoj, 

urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, Komisiji za postavu predmeta i 

privremenih objekata poslan zahtjev u kojem se traži da se kontejneri za kućni otpad 

na lokaciji u Ulici Grbaste (na zavoju ispod kbr. 60) premjeste na novu lokaciju u istoj 

ulici ali preko puta kbr. 60. Premještane kontejnera je potrebno kako bi se moglo 

neometano skretati u Ulicu Grbaste prema kbr. 60,61,62,.... 

 U daljnjem periodu zatražiti će se, tamo gdje je to moguće, da se postave platforme 

za kontejnere za kućni otpad 

 Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje.  



 

 

  

Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

Kristina Dumić Červar Renato Klovar 
 


